
Den 10. april 2024

Generalforsamling hos GF Sønderjylland CVR 24253589
Slukefter Kro, Tøndervej 16, Vedsted, 6500 Vojens, onsdag den 10. april kLl8.00

Referat

Bestyrelsesformand Gunnar Hansen bød velkommen til generalforsamlingen og beklagede, at der i
første omgang var for få pladser til de fremmødte. Der var også denne gang sat deltagerrekord.

Efter den indledende fællessang gjorde Gunnar Hansen opmærksom på, at der ifølge vedtægterne
var tre bestyrelsesmedlemmer på valg og ikke to, som der stod i den udsendte dagsorden.

Derefter gik man over til dagsordenens punkt 1.

1. Valg af dirigent
Bestyrelsen foreslog Bjarne Toftlund til dirigent. Bjarne Toftlund blev valgt.

Dirigenten takkede for valget og konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indvarslet og
beslutningsdygtig i henhold til klubbens vedtægter.

Dirigenten gennemgik dagsorden og sagde i den forbindelse, at der ikke var indkommet forslag, og
at der, som allerede nævnt, ifølge vedtægterne var tre bestyrelsesmedlemmer på valg.

Der var ikke indvendinger mod dagsorden og generalforsamlingens lovlighed.

Dirigenten gav herefter ordet til bestyrelsesformand Gunnar Hansen.

2. Bestyrelsens beretning
Bestyrelsesformand Gunnar Hansen aflagde bestyrelsens beretning, og kom blandt andet ind på:

• 2023 var igen et rekordår for GF Sønderjylland og GF for Ledere.
• Kontoret på Bredgade i Haderslev servicerer medlemmerne af tre forsikringskiubber: GF

Sønderjylland med 11.082 medlemmer, GF for Ledere med 3.190 medlemmer og GF DTU
med 603 medlemmer.

• Der har været et tilfredsstillende skadeforløb på de forsikrede biler
• Der har også været overskud på privafforsikringer
• Der hat været nettotilgang i antal medlemmer
• Gennemgang af medlemsfordele
• Personalestaben var udvidet i årets løb, og Gunnar Hansen takkede personalet for god

indsats i en travl tid
• Klubøkonomien er fortsat god og sund
• Klubben er underlagt kontrol og tilsyn direkte fra Finanstilsynet
• Uddeling af lokale ildsjælepriser
• Tilgængelighed er et mål på telefoner, som personlig betjening på kontoret samt på

Facebook og hjemmesiden

Spørgsmål og kommentarer fra medlemmer
Der var ingen spørgsmål eller kommentarer.
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Generalforsamlingen tog bestyrelsens beretning til efterretning.

3. Forelæggelse af klubbens årsregnskab til godkendelse
Revisor Allan Nielsen gennemgik årsregnskabet for 2023. Uddrag af årsrapporten var omdelt.

Driftsresultatet på 3,1 mio. kr. er det bedste i klubbens historie. Regnskabet udviser et resultat på 5,6
mio. kr. det overføres til egenkapitalen. Egenkapitalen er herefter 36,6 mio. kr.

Spørgsmål og kommentarer fra medlemmer
Der var spørgsmål til, hvorfor der var afgivet en uvildig revisionserklæring. Allan Nielsen forklarede,
at GF Sønderjylland er kommet op i en størrelse, hvor der skal aflægges erklæring med udvidet
gennemgang.

Generalforsamlingen godkendte klubbens årsregnskab.

4. Forslag fra bestyrelse eller medlemmer
Dirigenten orienterede om, at der ikke var ikke indkommet forslag.

5. Fastsættelse af klubkontingent
Bestyrelsen foreslog uændret klubkontingent på 60 kr. pr. år, hvilket blev godkendt af
generalforsamlingen.

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og en suppleant

Valg af bestyrelsesmedlemmer:
Bestyrelsen består af:

• Formand Gunnar Hansen
• Næsiformand Torben Skjødt
• Medlem Bent Clausen
• Medlem Ejner Nielsen
• Medlem Lene Leø

På valg til bestyrelsen var Gunnar Hansen, Bent Clausen og Ejner Nielsen, der alle modtog genvalg.

Dirigenten orienterede om, at der ikke var indkommet yderligere kandidater inden for fristen.

Gunnar Hansen, Bent Clausen og Ejner Nielsen blev valgt til bestyrelsen.

Valg af en suppleant:
Bestyrelsen foreslog Lars Blunck, som bor på Rolighedsvej i Haderslev, er kursusleder i
Beredskabsstyrelsen og næstformand i Haderslev Fjernvarme.

Lars Blunck blev valgt som suppleant.

7. Valg af revisor
Bestyrelsen foreslog Registreret revisor Allan Nielsen, RND Partner i Haderslev.

Allan Nielsen blev valgt som revisor.
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8. Eventuelt
Asmus Schmidt fortalte, at han havde henvendt sig til kontoret tre gange, og at han hver gang havde
fået fantastisk rådgivning. Gunnar Hansen lovede at bringe det videre til medarbejderne på kontoret.

Finn Johansen havde på et tidspunkt svaret på en skrivelse vedr, forsikring af elcykler og havde i
den forbindelse foreslået, at der blev tilbudt ordning med en GPS-tracker, og spurgte, hvor langt
forslaget var kommet. Gunnar Hansen lovede at undersøge det og vende tilbage.

Et medlem foreslog medlemsfordele på el til biler. Gunnar Hansen svarede, at han var enig i ideen,
men at GF Sønderjylland kun kan indgå aftale om lokale medlemsfordele.

Et medlem spurgte, om GF Forsikring tager socialt ansvar i form af en konto med midler øremærket
til de 42.000 danske unge, der har brug for hjælp. Gunnar Hansen svarede, at der ikke er en konto
med midler specifikt til denne eller andre grupper, at GF Sønderjylland fokuserer på at bakke op om
og tilgodese lokale initiativer, takkede for med lemmets input og lovede at tage det med videre.

Et medlem spurgte til en konkret skadesag, hvor han med sin bil var kørt ind i sit eget hus, og
spurgte, om det kunne være rigtigt, at husets forsikring, der var den med den højeste selvrisiko,
skulle dække skaderne. Gunnar Hansen svarede at det er svært at kommentere uforberedt på en
konkret skadesag, og opfordrede medlemmet ti! at kontakte kontoret.

Der var ikke flere spørgsmål eller bemærkninger, og dirigenten takkede for god to og orden og gav
ordet til formanden.

Bestyrelsesformand Gunnar Hansen takkede Bjarne Toftlund for indsatsen som dirigent, takkede
medlemmerne for god kørsel i årets løb og takkede for det flotte fremmøde til generalforsamlingen.

Referat godkendt den
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